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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Központosított kommunikációs és 
rendezvénybeszerzés – Negyedéves tájékoztató – 2023. III. negyedév: nettó 22 milliárd Balásy 
Gyula cégeinek" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Ön tulajdonosi joggyakorlása alatt  álló Nemzeti  Kommunikációs Hivatal  – a  Közbeszerzési
Értesítőben  rendezvényszervezés,  valamint  kommunikációs  feladatok  III.  negyedéves  írásos
konzultációk  tárgyában  közzétett  adatszolgáltatás  tanúsága  szerint  –  együttesen  nettó
22.367.873.235  forint  értékben  működött  közre  egyes,  Balásy  Gyula  tulajdonában  álló  cégek
megbízásában.  A keretszerződések nyertes gazdálkodó szervezetei: New Land Media Kft., Visual
Europe Zártkörűen Működő Részvénytársaság,  Lounge Design Szolgáltató Korlátolt Felelősségű
Társaság. A bődületesen nagy összeg láttán kérdezem Tisztelt Miniszter urat elsősorban arról, hogy
a szóban forgó keretszerződéseket nem tartja-e legalább 3–6-szoros áron túlárazottnak?

Szinte  valamennyi  tevékenység  kapcsán  látható,  hogy  a  nyertes  ajánlattevők  alvállalkozókat
vesznek igénybe a teljesítés során. Mi az oka annak, hogy az egyes kontraktusok kialakulása során
nem közvetlenül az alvállalkozóktól rendelik meg a szolgáltatásokat? Nem gondolja, hogy ilyen
módon lényegesen olcsóbb beszerzéseket realizálhatnának?

Az Ön véleménye szerint  –  az eredetileg tervezett  céllal  szemben – mennyivel  drágább az ún.
központosított  beszerzés  lefolytatása  annál,  minthogyha  a  Nemzeti  Kommunikációs  Hivatal
jogállásáról  és  a  kormányzati  kommunikációs  beszerzésekről  szóló  162/2020.  (IV.  30.)  Korm.
rendelet (a továbbiakban: Rendelet) hatálya alá tartozó szervezetek önálló beszerzések keretében
rendelnék meg a fentiek szerinti szolgáltatásokat?

Kapott-e  bármilyen visszajelzést  a  Rendelet  hatálya  alá  tartozó  szervezetek  részéről  a  teljesítés
szakmai  színvonalának  hiányosságai  miatt,  vagy  esetleg  arról,  hogy  a  kialakított  kötelmek  az



egyébként valós piaci árhoz képest lényegesen nagyobb árazást tartalmaznak?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Dudás Róbert
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